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Referat

1. Valg af dirigent
Henrik Bentzen blev valgt

2. Valg af stemmetællere
Generalforsamlingen fandt det ikke nødvendigt med stemmetællere

3. Bestyrelsens beretning
Der er i 2023 udpumpet 24378 m3 vand og solgt 23559 m3
vand, altså et spild på 819 kubikmeter. Elforbruget har været 0,78 kw pr. m3.
Alle vandprøver har været meget tilfredsstillende ligesom kommunens kontrol
heller ikke gav anledning til bemærkninger. Alle kontrolresultater ligger på vo-
res hjemmeside.
Vores forsikring tegnet gennem vandværksforeningen er udvidet med en dæk-
ning af tab i forbindelse med gravearbejder.
Bestyrelsen forbereder sig på beslutninger om udskiftning af målere i 2025.
Der meldes løbende ud om denne proces på vores hjemmeside og facebook-
side.
Ud over et ledningsbrud som tømte værket for vand, så har driften gennem
året været problemfrit.
Værket har i 2024 60 års jubilæum, og det markeres med et åbent hus på
værket den 1. juni kl. 11.00-13.00.
Beretningen blev godkendt.

4. Regnskab 2023
Regnskabet balancerer mellem udgifter og indtægter.
Regnskabet blev godkendt.

5. Budget for 2024 og kommende år
Der afsættes ca. 70.000 kr. årligt de næste 5 år til renovering af rør samt ca.
180.000 i 2025 til udskiftning af målere.

6. Indkomne forslag
Bestyrelsen havde ikke modtaget forslag til behandling på generalforsam-
lingen.



7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
Genvalg til Bøje Hansen og Henrik Bentzen som bestyrelsesmedlemmer for 2
år og også genvalg til John Jensen og Jens Frederiksen som suppleanter for
1 år.

8. Eventuelt
Niels Hansen (formand) orienterede om ændringer i praksis om brug af
standardregulativ. Om disse ændringer har nogen betydning for os er nok
tvivlsomt, idet vi er omfattet af Fællesregulativet for almene vandværker i
Næstved Kommune, men bestyrelsen vil naturligvis følge op på dette.
På spørgsmål om opsætning af solceller på værket stadig var aktuelt, blev der
svaret, at bestyrelsen indtil videre ikke har planer om opsætning, men at
lovgivning på området følges løbende således, at skulle der vise sig at være
god økonomi i solceller, vil muligheden blive genovervejet.

Referent: Henrik Bentzen

https://danskevv.dk/nyheder/ny-naevnspraksis-aendre-praksis-om-brug-af-standardregulativ/

